
Ordförande har ordet 

Tack alla för fantastisk aktivitet på Fixardagen. Roligt att så många var med och ro-
ligt med alla glada barn som också hjälpte till. Trevligt hade vi och fint blev det!

Nu är jobbet med stenläggningen på altanerna i länga D avslutat och därmed är allt 
arbetet med vattenläckan slutfört. Slutnotan landar på runt 1,5 miljoner och vi hop-
pas verkligen slippa denna typ av överraskningar framöver.

Nya styrelsen har haft sitt första ordinarie styrelsemöte och på agendan hade vi bl a

Cyklar - såväl stora som små. Vi kommer att göra en utrensning av gamla cyklar 
som inte har någon ägare på Lärkvägen. Vi uppmanar er därför att märka era 
cyklar där de står nu, såväl de som står i cykelställ som de som står i förråd och i 
källaren. Vi kommer att göra en översyn av detta under sommaren.

Angående altanöversynen, läkt mm, kommer den att göras så snart möjlighet finns 
hos entreprenören.

Med anledning av den stora sopmängden vi ser har styrelsen beslutat att beställa 
ett extra halvkärl för hushållsavfall.

Vi har också beslutat att kontakta Andrés Måleri för att göra översyn av fasadmål-
ningen samt Karma för översyn av fönstermålningen. Dessa målningsarbeten bör-
jar nu få några år på nacken.

Vi har påtalat det förut men tänker att det kan vara bra med enpåminnelse när det 
gäller att motionera de ventiler ni har i era källare. Behöver ni hjälp så kontakta Per 
Alesand så visar han hur det ska göras.

Nu inväntar vi mer av sol och försommarvärme och lyssnar så länge till fåglarnas 
outtröttliga kvitter.

Ulrika


